

Advieskaart

2025

De meestgebruikte cijfers uit het
Kompas in één verkort overzicht.

Beloningen

Naar het Kompas >

Algemene beloningen

Beloning voor verhuizing, verkoop of ontruiming van een woning*	€ 412,-
Beloning voor het beheren van een persoonsgebonden budget	€ 618,-
Beloning voor het opmaken van de eindrekening en -verantwoording bij één benoeming**	€ 248,-
Beloning voor het opmaken van de eindrekening en -verantwoording bij benoeming gemeenschap van goederen**	€ 298,-

*De bewindvoerder kan alleen een beloning krijgen voor de verhuizing van zijn cliënt als er geen mentor is. Een mentor mag alleen een beloning aanvragen voor een verhuizing en niet voor het ontruimen of verkopen van de woning van zijn cliënt.
**De beloning voor een eindrekening en -verantwoording geldt niet bij een mentorschap.

Beloning bij één benoeming

Curator, bewindvoerder en mentor

	Curator	Bewindvoerder	Mentor
Jaarbeloning * (incl. onkostenvergoeding, excl. omzetbelasting)*	€ 2.524,-	€ 1.403,-	€ 1.403,-
Jaarbeloning problematische schulden	€ 2.892,-	€ 1.814,-	€ 1.814,-
Maximale jaaropbrengst voor kamerverhuurvrijstelling	€ 2.892,-	-	-
Maximale jaaropbrengst voor kamerverhuurvrijstelling	€ 3.265,-	-	-
Jaarbeloning bij vermogen boven € 1.000.000,-	0,75% vermogen	0,75% vermogen	-
Aanvangswerkzaamheden	€ 1.187,-	€ 660,-	€ 660,-
Aanvangswerkzaamheden met voorafgaand budgetbeheer	€ 1.039,-	€ 494,-	-

* De jaarbeloning is verschuldigd vanaf de 1e of de 16e dag van de maand van benoeming. Dit geldt voor curatoren, bewindvoerders en mentoren. De jaarbeloning wordt in maandelijkse termijnen bij cliënten in rekening gebracht.

Beloning bij benoeming gemeenschap van goederen

Curator

Jaarbeloning (incl. onkostenvergoeding, excl. omzetbelasting)	€ 3.644,-
Jaarbeloning één curatele met problematische schulden	€ 3.851,-
Jaarbeloning één curatele na jeugdhulp	€ 3.974,-
Jaarbeloning één curatele met zowel problematische schulden als na jeugdhulp	€ 4.180,-
Jaarbeloning twee curatelen, beiden met problematische schulden	€ 4.057,-
Jaarbeloning twee curatelen, waarvan één met problematische schulden en één na jeugdhulp	€ 4.180,-
Jaarbeloning twee curatelen met problematische schulden, waarvan één na jeugdhulp	€ 4.385,-
Jaarbeloning twee curatelen, beiden na jeugdhulp	€ 4.305,-
Jaarbeloning twee curatelen na jeugdhulp, waarvan één met problematische schulden	€ 4.510,-
Jaarbeloning twee curatelen zowel met problematische schulden als na jeugdhulp	€ 4.717,-
Aanvangswerkzaamheden	€ 1.715,-
Aanvangswerkzaamheden met voorafgaand aan beide curatelen budgetbeheer	€ 1.549,-
Aanvangswerkzaamheden met voorafgaand aan één curatele budgetbeheer	€ 1.632,-

Bewindvoerder

Jaarbeloning (incl. onkostenvergoeding, excl. omzetbelasting)	€ 1.681,-
Jaarbeloning één bewind met problematische schulden	€ 1.930,-
Jaarbeloning twee bewinden met problematische schulden	€ 2.176,-
Aanvangswerkzaamheden	€ 792,-
Aanvangswerkzaamheden met voorafgaand aan beide bewinden budgetbeheer	€ 592,-
Aanvangswerkzaamheden met voorafgaand aan één bewind budgetbeheer	€ 694,-

Mentor

Jaarbeloning (incl. onkostenvergoeding, excl. omzetbelasting)	€ 2.524,-
Jaarbeloning één mentorschap na jeugdhulp	€ 2.892,-
Jaarbeloning beide mentorschappen na jeugdhulp	€ 3.265,-
Aanvangswerkzaamheden	€ 1.187,-

Curator en bewindvoerder

Jaarbeloning één curatele en één bewind	€ 2.803,-
Jaarbeloning één curatele en één bewind met problematische schulden	€ 3.051,-
Jaarbeloning één curatele met problematische schulden en één bewind	€ 3.009,-
Jaarbeloning één curatele en één bewind, beiden met problematische schulden	€ 3.256,-
Jaarbeloning één curatele na jeugdhulp en één bewind	€ 3.174,-
Jaarbeloning één curatele na jeugdhulp en één bewind met problematische schulden	€ 3.422,-
Jaarbeloning één curatele zowel na jeugdhulp als met problematische schulden en één bewind	€ 3.381,-
Jaarbeloning één curatele na jeugdhulp en één bewind, beiden met problematische schulden	€ 3.628,-
Aanvangswerkzaamheden	€ 1.319,-
Aanvangswerkzaamheden met voorafgaand aan zowel de curatele als het bewind budgetbeheer	€ 1.137,-
Aanvangswerkzaamheden met voorafgaand aan de curatele budgetbeheer	€ 1.238,-
Aanvangswerkzaamheden met voorafgaand aan het bewind budgetbeheer	€ 1.220,-

Curator en mentor

Jaarbeloning één curatele en één mentorschap	€ 3.644,-
Jaarbeloning één curatele en één mentorschap na jeugdhulp	€ 4.014,-
Jaarbeloning één curatele met problematische schulden en één mentorschap	€ 4.014,-
Jaarbeloning één curatele met problematische schulden en één mentorschap na jeugdhulp	€ 4.385,-
Jaarbeloning één curatele na jeugdhulp en één mentorschap	€ 3.974,-
Jaarbeloning één curatele en één mentorschap, beiden na jeugdhulp	€ 4.344,-
Jaarbeloning één curatele zowel problematische schulden als na jeugdhulp en één mentorschap	€ 4.344,-
Jaarbeloning één curatele met problematische schulden en één mentorschap beide na jeugdhulp	€ 4.717,-
Aanvangswerkzaamheden	€ 1.715,-
Aanvangswerkzaamheden met voorafgaand aan de curatele budgetbeheer	€ 1.567,-

Inkomen

Naar het Kompas >

Cijfers sociale zekerheid

Minimumloon (per uur, excl. vakantietoeslag)*	€	14,40
Bruto-referentieminimummaandloon	€	2.245,80
Maximumdagloon (per dag, incl. vakantietoeslag)	€	297,82
Maximumdagloon (per maand, incl. vakantietoeslag)	€	6.477,59
Maximumdagloon (per jaar, incl. vakantietoeslag)	€	77.731,02
Hoge bijdrage Zorgverzekeringswet (Zvw)*		6,51%
Lage bijdrage Zorgverzekeringswet (Zvw)*		5,26%
Maximumbijdrage-inkomen	€	75.864,-

* De hoge bijdrage Zvw geldt voor de werkgeversheffing Zvw. De lage bijdrage Zvw geldt voor de eigen bijdrage Zvw die wordt ingehouden op het loon of de uitkering of die via een aanslag Zvw wordt betaald.

Algemene Ouderdomswet (AOW)

AOW-leeftijd

Als belastingplichtige geboren is in de periode	dan vangt AOW aan in het jaar	De AOW-leeftijd is dan
1 januari 1958 tot 1 januari 1959	2025	67 jaar
1 januari 1959 tot 1 januari 1960	2026	67 jaar
1 januari 1960 tot 1 januari 1961	2027	67 jaar
1 januari 1961 tot 1 oktober 1961	2028	67 jaar + 3 maanden
1 oktober 1961 tot 1 oktober 1962	2029	67 jaar + 3 maanden
1 oktober 1962 tot 1 oktober 1963	2030	67 jaar + 3 maanden

AOW-bedragen

Alleenstaanden (bruto per jaar, incl. vakantiegeld: € 20.577,96)

	Met heffingskorting	Zonder heffingskorting
Bruto per maand*	€ 1.612,44	€ 1.612,44
Loonheffing	€ 0,-	€ 288,67
Bijdrage Zvw	€ 84,81	€ 84,81
Netto	€ 1.527,63	€ 1.238,96

* Het brutobedrag is exclusief het vakantiegeld van bruto € 100,39 per maand.

Samenwonend/gehuwd, beiden ouder dan de AOW-leeftijd of geen recht op toeslag (bruto per jaar, per persoon, incl. vakantiegeld: € 14.108,16)

	Met heffingskorting	Zonder heffingskorting
Bruto per maand*	€ 1.103,97	€ 1.103,97
Loonheffing	€ 0,-	€ 173,50
Bijdrage Zvw	€ 58,06	€ 58,06
Netto	€ 1.045,91	€ 848,41

* Het brutobedrag is exclusief het vakantiegeld van bruto € 71,71 per maand.

AOW-bedragen met toeslag

Samenwonend/gehuwd, recht op volledige toeslag (bruto per jaar, per persoon, incl. vakantiegeld: € 28.216,32)

	Met heffingskorting	Zonder heffingskorting
Bruto per maand*	€ 2.207,94	€ 2.207,94
Loonheffing	€ 97,50	€ 395,08
Bijdrage Zvw	€ 116,13	€ 116,13
Netto	€ 1.994,31	€ 1.696,73

* Het brutobedrag is exclusief het vakantiegeld van bruto € 143,42 per maand.

Samenwonend/gehuwd, recht op 90% toeslag (bruto per jaar, per persoon, incl. vakantiegeld: € 26.805,48)

	Met heffingskorting	Zonder heffingskorting
Bruto per maand*	€ 2.097,54	€ 2.097,54
Loonheffing	€ 78,17	€ 375,75
Bijdrage Zvw	€ 110,33	€ 110,33
Netto	€ 1.909,04	€ 1.611,46

* Het brutobedrag is exclusief het vakantiegeld van bruto € 136,25 per maand.

Algemene nabestaandenwet (Anw)

Hoogte Anw-uitkering

De nabestaandenuitkering Anw bedraagt bruto per jaar inclusief vakantiegeld maximaal € 21.042,84.

	Met heffingskorting	Zonder heffingskorting
Bruto per maand*	€ 1.631,87	€ 1.631,87
Loonheffing	€ 327,83	€ 583,50
Netto	€ 1.304,04	€ 1.048,37

* Het brutobedrag is exclusief het vakantiegeld van € 121,70 per maand.

De wezenuitkering bedraagt bruto per jaar inclusief vakantiegeld maximaal € 13.558,80.

	Met heffingskorting	Zonder heffingskorting
0 t/m 9 jaar	Bruto per maand**	€ 536,59
0 t/m 9 jaar	Loonheffing	€ 0,-
0 t/m 9 jaar	Netto	€ 536,59
10 t/m 15 jaar	Bruto per maand**	€ 794,30
10 t/m 15 jaar	Loonheffing	€ 28,-
10 t/m 15 jaar	Netto	€ 766,30
16 t/m 20 jaar*	Bruto per maand**	€ 1.052,01
16 t/m 20 jaar*	Loonheffing	€ 119,83
16 t/m 20 jaar*	Netto	€ 932,18

* In principe eindigt de wezenuitkering als de wees de leeftijd van 16 jaar heeft bereikt. Onder voorwaarden kan de uitkering doorlopen tot de 18e of 21e verjaardag.

** Het brutobedrag is exclusief het vakantiegeld. Het vakantiegeld bedraagt bruto:

€ 38,94 voor kinderen van 0 t/m 9 jaar;
€ 58,42 voor kinderen van 10 t/m 15 jaar; en
€ 77,89 voor kinderen van 16 t/m 20 jaar.

Werkloosheid en ontslag

Transitievergoeding

Maximale transitievergoeding	€ 98.000,- of een jaarsalaris voor wie meer dan dit bedrag per jaar verdient.
------------------------------	---

WW-premie

Lage WW-premie	2,74%
Hoge WW-premie	7,74%

Arbeidsongeschiktheid

WGA - Vervolguitering

Bij een arbeidsongeschiktheidspercentage van	bedraagt het percentage van het minimumloon	De maandelijkse vervolguitering bedraagt dan*
35% tot 45%	28%	€ 628,83
45% tot 55%	35%	€ 786,03
55% tot 65%	42%	€ 943,24
65% tot 80%	50,75%	€ 1.139,74
80% of meer	70%	€ 1.572,06

* Op basis van het bruto-referentieminimummaandloon

Kindregelingen

Kinderbijslag

Leeftijd kind	Hoogte kinderbijslag
0 tot en met 5 jaar (70%)	€ 286,45 per kwartaal per kind
6 tot en met 11 jaar (85%)	€ 347,83 per kwartaal per kind
12 tot en met 17 jaar (100%)	€ 409,21 per kwartaal per kind

Kindgebonden budget (kgb)

Huishouden	Maximale kindgebonden budget alleenstaande tot en met € 28.406,-*	Maximale kindgebonden budget ouder met toeslagpartner tot en met € 37.545,-*
Gezin met één kind	€ 5.900,- per jaar / € 491,67 per maand	€ 2.511,- per jaar / € 209,25 per maand
Gezin met twee kinderen	€ 8.411,- per jaar / € 700,92 per maand	€ 5.022,- per jaar / € 418,50 per maand
Verhoging per extra kind	+ € 2.511,- per jaar / € 209,25 per maand	+ € 2.511,- per jaar / € 209,25 per maand
Verhoging per kind 12 tot 16 jaar	+ € 703,- per jaar / € 58,58 per maand	+ € 703,- per jaar / € 58,58 per maand
Verhoging per kind 16 en 17 jaar	+ € 936,- per jaar / € 78,- per maand	+ € 936,- per jaar / € 78,- per maand

* Voor een inkomen hoger dan € 28.406,- (alleenstaand) of € 37.545,- (partners) geldt een afbouwpercentage van 7,10%. Hoe hoger het inkomen, hoe lager de toeslag.

Vermogenstoets

Huishouden	Geen recht bij vermogen vanaf
Alleenstaanden	€ 140.213,-
Partners	€ 177.301,-

Kinderopvangtoeslag

Soort opvang	Maximaal bedrag per uur
Dagopvang	€ 10,71
Buitenschoolse opvang	€ 9,52
Gastouderopvang	€ 8,10

Financiële zorg

Wet langdurige zorg

Premie Wlz	9,65%
Hoge eigen bijdrage Wlz	€ 0,- tot € 2.954,40 per maand
Lage eigen bijdrage Wlz	€ 29,20 tot € 900,80 per maand

Wet maatschappelijke ondersteuning

Eigen bijdrage Wmo	Maximaal € 21,- per maand
--------------------	---------------------------

Normbedragen bijstandsuitkering

Jongerennormen, zonder kinderen	
Alleenstaande, indien hij 18, 19 of 20 jaar is	€ 337,98
Gehuwden, beide echtgenoten 18 ,19 of 20 jaar zijn	€ 675,96
Gehuwden, echtgenoot 18, 19 of 20 jaar is, andere echtgenoot 21 jaar of ouder, zonder kostendelende medebewoners	€ 1.315,88
Jongerennormen, met kinderen	
Alleenstaande, indien hij 18, 19 of 20 jaar is	€ 337,98
Gehuwden, beide echtgenoten 18 ,19 of 20 jaar zijn	1.067,12
Gehuwden, echtgenoot 18, 19 of 20 jaar, andere echtgenoot 21 jaar of ouder, zonder kostendelende medebewoners	€ 1.707,04
Normen 21 jaar tot pensioengerechtigde leeftijd	
Een alleenstaande of een alleenstaande ouder zonder kostendelende medebewoner	€ 1.369,06
Gehuwden, beide echtgenoten jonger zijn dan de pensioengerechtigde leeftijd, zonder kostendelende medebewoner	€ 1.955,80
Normen pensioengerechtigde leeftijd en ouder	
Een alleenstaande of een alleenstaande ouder zonder kostendelende medebewoner	€ 1.530,21
Gehuwden die niet met een andere meerderjarige persoon dan de echtgenoot in dezelfde woning hun hoofdverblijf hebben, en waarvan één of meer de pensioengerechtigde leeftijd heeft bereikt, zonder kostendelende medebewoners	€ 2.094,98
Normen kostendelersnorm	
Norm voor jongere partner (18, 19 of 20 jaar), indien een of meer ten laste komende kinderen	€ 729,14
Norm voor jongere partner (18, 19 of 20 jaar), indien geen ten laste komende kinderen	€ 337,98
Verblijf in een inrichting	
Alleenstaande of alleenstaande ouder	€ 433,49
Echtpaar	€ 674,29
Verhoging verblijf in inrichting (normpremie zorgkosten)	
Alleenstaande of alleenstaande ouder	€ 45,-
Echtpaar	€ 101,-
Uitzondering lijfrente als voorliggende voorziening	
Totale waarde lijfrente(n)	€ 328.113,-
Maximale inleg lijfrente(n)	€ 7.875,-
Niet tot de middelen te rekenen bedragen	
Eén- of tweemaalige premie	€ 3.263,-
Onkostenvergoeding per maand voor het verrichten van vrijwilligerswerk	€ 210,-
Maximale onkostenvergoeding per jaar voor het verrichten van vrijwilligerswerk	€ 2.100,-
25% van de inkomsten uit arbeid, tot maximaal	€ 278,-
12,5% van de inkomsten uit arbeid voor een alleenstaande ouder, tot max.	€ 173,87
15% van de inkomsten uit arbeid van persoon die medisch uren-beperkt is, tot max.	€ 176,35
Buiten beschouwing te laten particuliere oudedagsvoorziening	
Alleenstaande of alleenstaande ouder	€ 25,70
Echtpaar	€ 51,40
Buiten beschouwing te laten vermogen	
In de woning gebonden vermogen voor zover dit minder bedraagt dan	€ 65.500,-
Vermogensgrenzen alleenstaande	€ 7.770,-
Vermogensgrenzen alleenstaande ouder	€ 15.540,-
Vermogensgrenzen echtpaar	€ 15.540,-
Drempelbedrag bijzondere bijstand	€ 170,-

Box 1

AOW-leeftijd nog niet bereikt

Bij een belastbaar inkomen van meer dan	maar niet meer dan	Belasting-tarief	Tarief premie volksverzekeringen AOW: 17,90% Anw: 0,10% Wlz: 9,65%	Totaal tarief	Heffing over totaal van de schijven
€ 0,-	€ 38.441,-	8,17%	27,65%	35,82%	€ 13.769,-
€ 38.441,-	€ 76.817,-	37,48%	-	37,48%	€ 28.152,-
€ 76.817,-	-	49,50%	-	49,50%	-

AOW-leeftijd bereikt - geboren op of ná 1 januari 1946*

Bij een belastbaar inkomen van meer dan	maar niet meer dan	Belasting-tarief	Tarief premie volksverzekeringen Anw: 0,10% Wlz: 9,65%	Totaal tarief	Heffing over totaal van de schijven
€ 0,-	€ 38.441,-	8,17%	9,75%	17,92%	€ 6.888,-
€ 38.441,-	€ 76.817,-	37,48%	-	37,48%	€ 21.271,-
€ 76.817,-	-	49,50%	-	49,50%	-

* Voor mensen die geboren zijn op of ná 1 januari 1946 geldt de houdbaarheidsbijdrage. Deze regeling is ingevoerd per 1 januari 2011. Door deze maatregel wordt de tweede tariefschijf jaarlijks nog maar met 75% van de inflatiecorrectie aangepast, waardoor mensen sneller in de tweede tariefschijf vallen.

AOW-leeftijd bereikt - geboren vóór 1946

Bij een belastbaar inkomen van meer dan	maar niet meer dan	Belasting-tarief	Tarief premie volksverzekeringen Anw: 0,10% Wlz: 9,65%	Totaal tarief	Heffing over totaal van de schijven
€ 0,-	€ 40.502,-	9,32%	9,75%	17,92%	€ 7.257,-
€ 40.502,-	€ 76.817,-	8,17%	-	37,48%	€ 20.867,-
€ 76.817,-	-	37,48%	-	49,50%	-

Box 2

Bij een belastbaar inkomen van meer dan	maar niet meer dan	Belastingtarief
€ 0,-	€ 67.804,-	24,50%
€ 67.804,-	-	31%

Box 3

Soort vermogen	Fictief rendement
Spaargeld	1,44%
Schulden	2,62%
Overige bezittingen	5,88%

Het tarief voor de belasting in box 3 (artikel 2.13 Wet IB 2001) bedraagt	36%
---	-----

Vrijstellingen box 3

	Alleenstaanden	Fiscaal partners
Heffingsvrij vermogen (artikel 5.5 Wet IB 2001)	€ 57.684,-	€ 115.368,-
Groene beleggingen (artikel 5.13 Wet IB 2001)	€ 26.312,-	€ 52.624,-
Uitvaartverzekering of andere overlijdensrisicoverzekering (artikel 5.10 onderdeel a Wet IB 2001)	€ 8.769,-	Vrijstelling geldt per persoon
Contant geld (artikel 5.10 onderdeel d Wet IB 2001)	€ 661,-	€ 1.322,-
Kapitaalverzekering box 3 (artikel AN Invoeringswet IB 2001)	€ 123.428,-	€ 246.856,-
Schuldendrempel (artikel 5.3 lid 3 onderdeel f Wet IB 2001)	€ 3.800,-	€ 7.600,-

Heffingskortingen tot AOW-leeftijd

Algemene heffingskorting (artikel 8.10 Wet IB 2001)

Bij een belastbaar inkomen uit werk en woning	Bedraagt de algemene heffingskorting
€ 0,- tot € 28.406,-	€ 3.068,-
€ 28.406,- tot € 76.817,-	€ 3.068,- -/- 6,337% x (belastbaar inkomen uit werk en woning -/- € 28.406,-)
Vanaf € 76.817,-	€ 0,-

Arbeidskorting (artikel 8.11 Wet IB 2001)

Bij een arbeidsinkomen van	Bedraagt de arbeidskorting
€ 0,- tot € 12.169,-	8,053% van het arbeidsinkomen
€ 12.169,- tot € 26.288,-	€ 980,- + 30,030% x (arbeidsinkomen -/- € 12.169,-)
€ 26.288,- tot € 43.071,-	€ 5.220,- + 2,258% x (arbeidsinkomen -/- € 26.288,-)
€ 43.071,- tot € 129.078,-	€ 5.599,- -/- 6,51% x (arbeidsinkomen -/- € 43.071,-)
Vanaf € 129.078,-	€ 0,-

Inkomensafhankelijke combinatiekorting (artikel 8.14a Wet IB 2001)

Bij een arbeidsinkomen van	Bedraagt de inkomensafhankelijke combinatiekorting
€ 0,- tot € 6.145,-	€ 0,- *
€ 6.145,- tot € 32.224,-	11,45% x (arbeidsinkomen -/- € 6.145,-)
Vanaf € 32.224,-	€ 2.986,-

* Een zelfstandige heeft recht op de korting als hij recht heeft op de zelfstandigenaftrek. (artikel 3.76 Wet IB 2001)

Heffingskortingen vanaf AOW-leeftijd

Algemene heffingskorting (artikel 8.10 Wet IB 2001)

Bij een belastbaar inkomen uit werk en woning	Bedraagt de algemene heffingskorting
€ 0,- tot € 28.406,-	€ 1.536,-
€ 28.406,- tot € 76.817,-	€ 1.536,- -/- 3,170% x (belastbaar inkomen uit werk en woning -/- € 28.406,-)
Vanaf € 76.817,-	€ 0,-

Arbeidskorting (artikel 8.11 Wet IB 2001)

Bij een arbeidsinkomen van	Bedraagt de arbeidskorting
€ 0,- tot € 12.169,-	4,029% van het arbeidsinkomen
€ 12.169,- tot € 26.288,-	€ 491,- + 15,023% x (arbeidsinkomen -/- € 12.169,-)
€ 26.288,- tot € 43.071,-	€ 2.612,- + 1,130% x (arbeidsinkomen -/- € 26.288,-)
€ 43.071,- tot € 129.078,-	€ 2.802,- -/- 3,257% x (arbeidsinkomen -/- € 43.071,-)
Vanaf € 129.078,-	€ 0,-

Ouderenkorting (artikel 8.17 Wet IB 2001)

Bij een verzamelinkomen van	Bedraagt de ouderenkorting
€ 0,- tot € 45.308,-	€ 2.035,-
€ 45.308,- tot € 58.875,-	€ 2.035,- -/- 15% x (verzamelinkomen -/- € 45.308,-)
Vanaf € 58.875,-	€ 0,-

Schenk- en erfbelasting

Tarieven schenken en erven

Gedeelte van de belaste verkrijging	Partners en kinderen	Kleinkinderen en achterkleinkinderen	Overige verkrijgers
€ 0,- tot € 154.197,-	10%	18%	30%
€ 154.197,- en hoger	20%	36%	40%

Vrijstellingen schenkbelasting

Kinderen	€	6.713,-
Kinderen tussen de 18 en 40 jaar, eenmalig extra*	€	32.195,-
Kinderen tussen de 18 en 40 jaar, studie*	€	67.064,-
Overige verkrijgers	€	2.690,-

* Op deze verhoogde vrijstelling moet een beroep worden gedaan in de aangifte schenkbelasting.

Vrijstellingen erfbelasting

Partner	€	804.698,-
Kinderen en kleinkinderen	€	25.490,-
Zieke/gehandicapte kinderen	€	76.453,-
Ouders*	€	60.359,-
Overige verkrijgers	€	2.690,-

* De vrijstelling voor een ouder geldt zowel voor één ouder die erft als beide ouders die erven.

Schulden

Normbedragen beslagvrije voet

Leefsituatie	Maximum beslagvrije voet
Alleenstaande	€ 2.093,67
Alleenstaande met kind(eren) jonger dan 18 jaar	€ 2.264,67
Gehuwden zonder kind(eren) jonger dan 18 jaar	€ 2.771,07
Gehuwden met kind(eren) jonger dan 18 jaar	€ 2.888,-

Maximale beslagvrije voet bij verblijf in inrichting, verzorgingshuis of verpleeghuis	Normbedrag
Alleenstaande	€ 333,99
Gehuwden / Samenwonenden	€ 550,53

Schulden zorgpremie

Bestuursrechtelijke premie	€ 172,33
----------------------------	----------

Vaste lasten

Zorgverzekeringen

Wettelijk eigen risico zorgverzekering	€ 385,-
--	---------

Fiscale cijfers eigen woning

Eigenwoningforfait

WOZ-waarde	Forfaitpercentage
€ 75.000,- tot € 1.330.000,-	0,35%
Vanaf € 1.330.000,-	€ 4.655,- + 2,35% over de waarde vanaf € 1.330.000,-

Beperking aftrek door geen of geringe eigenwoningschuld (Wet Hillen)	76, 2/3%
--	----------

Vrijstelling KEW/SEW/BEW

Uitkeringsvrijstelling KEW/SEW/BEW per persoon	€ 204.000,-
--	-------------

Kamerverhuurvrijstelling

Maximale jaaropbrengst voor kamerverhuurvrijstelling	€ 6.324,-
--	-----------

Tariefaanpassing aftrek kosten eigen woning

Maximaal tarief aftrekbare kosten eigen woning	37,48%
--	--------

Voorwaarden & Normen NHG

Kostengrens NHG zonder energiebesparende voorzieningen	€ 450.000,-
Kostengrens NHG met energiebesparende voorzieningen	€ 477.000,-
NHG-premie	0,4%



Met **Permanent Actueel** ben je altijd op de hoogte van de laatste relevante ontwikkelingen binnen je vakgebied.

[Lees meer >](#)